# 禱告會 Prayer Meeting

### 請往前坐

#### Please fill the seats in the front first

## 預備迎見你的神

Prepare to Meet your God



# 禱告事項 Prayer Requests

#### 詩篇 Psalms 91:9-10

<sup>9.</sup>耶和華是我的避難所,你已將至高者當你的居所,<sup>10.</sup>禍患必不臨到你,災害也不挨近你的帳篷。 <sup>9.</sup>If you make the Most High your dwelling-- even the LORD, who is my refuge-<sup>10.</sup>then no harm will befall you, no disaster will come near your tent.

**為**台灣新冠病毒疫情禱告, 求神保守疫情不再升温。 也為第一線防疫人員禱告, 求神賜下足夠的抵抗力及精神體力。 Pray for the COVID-19 pandemic in Taiwan, and ask God to keep the epidemic in Taoyuan from getting worse. Pray also for the medical staff working on the front line, ask God to grant them sufficient physical strength to fight against the new coronavirus.

#### 約翰福音 John 15:5

我是葡萄樹 · 你們是枝子 · 常在我裡面的 · 我也常在他裡面 · 這人就多結果子 ; 因為離了我 · 你們就不能做什麼 · "I am the vine; you are the branches. If a man remains in me and I in him, he will bear much fruit; apart from me you can do nothing.

### 為教會2022年度的異象 – -- [喜樂配搭,合一長成] 禱告, 弟兄姊妹領受在神裡面-常常喜樂,凡事謝恩, 在生活中不住地禱告的心意。

Pray for 4C Church's 2022 Vision: Joyfully Serving Together as One. Pray that brothers and sisters to rejoice always, to pray continually, and to live under God's will.



### Mission

### 我們要去, 進入校園與社區, 使萬民作主門徒!

We Shall Go, Enter the Campuses and Communities, And make disciples of the people!

### 上週經文 Last week Scripture

#### <u>約翰福音 John 16:33</u>

#### 我將這些事告訴你們、 是要叫你們在我裡面有平安。 在世上,你們有苦難, 但你們可以放心、我已經勝了世界。

"I have told you these things, so that in me you may have peace. In this world you will have trouble. But take heart! I have overcome the world."

## 讀經&信息 Scripture Reading & Message



### 因為罪的工價乃是死 · 惟有神的恩賜、 在我們的主基督耶穌裡、乃是永生。

For the wages of sin is death, but the gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.





#### 講員 speaker:楊右任 弟兄 Brother Yu-Jen 翻譯 interpreter: 陳姿瑤 姊妹 Sister Chen



### Response



#### 羅馬書 Romans 6:23

### 因為罪的工價乃是死 · 惟有神的恩賜、 在我們的主基督耶穌裡、乃是永生。

For the wages of sin is death, but the gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.

## 家裡的事 Announcenents



(3) 戴上防護手套(手扒雞套備用) Wear gloves

- 接種2劑疫苗 才能參加集會活動
- 4. 完成簽到 (QR code或紙本表單) Sing in at the door
- 5. 座位相距1公尺的梅花座 please sit in every other seat and Keep 1 meter distance from each other
- 6. 問安點頭碰肘不握手 Do not shake hands





主日愛宴 Luncheon Service

受限於疫情警戒與場地外食 僅能為大家預備外帶簡單餐點

主日崇拜場地 : at : 玩逗樹桌遊咖啡廳 address : 新中北路526號

	2/13	2/20
2/6 (大年初六)	期待 恢復 於 瑞麗堂 主日崇拜	期待 恢復 於瑞麗堂 主日崇拜
	新心望旺 嘉宏猶獅	叮噹猶獅 哈哈猶獅

### 預告 Next Week Preview

### 2/13 下週主日

證道:高天圓 牧師 講題:大祭司的禱告



# 歡迎新朋友 Welcome New Comers

# 祝福 & 謝飯禱告 Benediction